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                        Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1145 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  X /2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  05 października 2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski otworzył X 
obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości                
w szczególności:  Panią ElŜbietę Mey – Wysocką -  Dyrektora Gimnazjum  
w Ustce,  Panią Aleksandrę Lewandowską - Dyrektora SP w Charnowie,                
Pana Zbigniewa Wiąckiewicza -  Dyrektora ZOEAS, Panią  Wójt                      
i  pracowników Urzędu  Gminy oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności               
w posiedzeniu uczestniczy  15 radnych.  
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 
 
Radni spóźnieni:  Jacek Hadryś, Jolanta Kostka, Edward Sasko. 

 
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 

wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
zaproponował zmiany w porządku obrad tj. w pkt. 5 dodaje się p.pkt 9)             
o brzmieniu: zawarcie porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 
Miasto Ustka, a Gminą Ustka w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka 
i Gminy Miasto Ustka statusu uzdrowiska. 
Pozostałe punkty pozostają bez zmian. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do radnych  czy mają 
propozycje i wnioski  do przedstawionego  porządku obrad. 
 
W związku z   brakiem   uwag do porz ądku obrad,  Przewodnicz ący   
Rady   Gminy  Waldemar G ąsiorski  przyst ąpił    do realizacji 
następuj ącego  porz ądku obrad.  
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Porządek obrad:  

 
  1. Sprawy regulaminowe: 
  a/ otwarcie sesji 
         b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
         c/ przedstawienie porządku obrad 
         d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
3. Sprawozdanie z wykonania budŜetu za I  półrocze 2007. 

 
4. Interpelacje i zapytania. 

 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok, 

 
2) zmiany Uchwały Nr XX/214/2004  Rady Gminy Ustka z dnia                   

27 października 2004 roku w sprawie zaliczenia dróg 
połoŜonych na terenie Gminy Ustka do kategorii dróg 
gminnych, 

 
3) zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik 

przyrody  na terenie Gminy Ustka, 
 

4) nadania nazw ulic w miejscowości Grabno, 
 

5) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  
zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy 
obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym 
wymiarze godzin, psychologów i logopedów, 

 
6) wyposaŜenia w składniki majątku ruchomego Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce po podziale majątku 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce, 

 
7) nawiązania współpracy z Gminą Chybie, 

 
8) wyboru ławników do orzekania w sądach powszechnych               

w Słupsku  na okres kadencji 2008 – 2011. 
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9) zawarcia porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miasto Ustka, a Gmina Ustka w sprawie nadania obszarowi 
Gminy Ustka  i Gminy Miasto Ustka statusu uzdrowiska. 

 
6. Informacja o realizacji miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ustka. 
 

7. Informacja o złoŜonych oświadczeniach majątkowych za 2006 rok. 
 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 

9. Wolne wnioski i informacje.  
 

10. Zakończenie obrad. 
 
 

Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłyn ęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 
Sesji w zwi ązku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 
  

Protokół  Nr IX/2007  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
24 sierpnia  2007 r. 

 

Głosowało  - 15 
 

Za    - 15  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr IX/2007 z dnia  24 sierpnia  2007 r. 
 
 

Ad. 2.   W dalszej cz ęści obrad Przewodnicz ący Rady Gminy udzielił 
głosu Pani Wójt, która przedstawiła sprawozdanie                           
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym obejmuj ącym 
okres działania Urz ędu od dnia 27 sierpnia 2007 r. do dnia                      
04 października  2007 r. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Wójt 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

 
 

- Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym obejmuj ącym okres działania Urz ędu                
od dnia 27 sierpnia  2007  do dnia 04 pa ździernika  2007. 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Sprawozdanie  Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym.  

 
 
 
Ad. 3. Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007 

roku. 
 
  
 Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
 - poinformował, iŜ wszyscy radni mieli moŜliwość zapoznania się                    

z przedłoŜonym przez panią Wójt sprawozdaniem i  z Uchwałą              
Nr 113/IV/2007 Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   
w Gdańsku z dnia 3 września 2007 w sprawie opinii o przedłoŜonej 
przez Wójta Gminy Ustka informacji z wykonania budŜetu za I 
półrocze 2007 roku. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji w przedmiocie 
sprawozdania z wykonania budŜetu za I półrocze 2007. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego sprawozdania. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie: 
 
 
- Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007 
roku. 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2007.                   
Uchwała Nr 113/IV/07 RIO stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji następnego punktu porządku obrad, 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Wójt. 
 
  
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ Gmina Ustka zwycięŜyła w konkursie „Mini 
olimpiada w twojej gminie” w związku z udziałem w ogólnopolskiej 
kampanii profilaktycznej „Zachowaj Trzeźwy Umysł”. Odbyło się pięć 
indywidualnych konkursów oraz dwa konkursy zespołowe. Na 3 tyś. 
prac  wśród laureatów konkursów znaleźli się przedstawiciele naszej 
Gminy  
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Ustka : / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie                           

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ ze Szkoły Podstawowej 
w Zaleskich, Grupa świetlicowa ze świetlicy w Rowach , / * wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu 
na prywatność osób/. 

 
Pani Wójt i Pan Przewodniczący Rady Gminy złoŜyli Ŝyczenia                        
i gratulacje oraz  wręczyli  laureatom konkursu nagrody.  
 
Ponadto Pani Wójt podkreśliła, iŜ Ŝyczenia i gratulacje naleŜą się 
wszystkim  osobom, które aktywnie uczestniczą w Ŝyciu kulturalnym, 
społecznym gminy i  angaŜują się w działania mające na celu jej 
wypromowanie .   
 
Następnie Pani Wójt i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli listy 
gratulacyjne: za „Mini olimpiadę” -  Panu Andrzejowi Zawadzie,                 
za szczególne zaangaŜowanie i pomoc w organizacji tegorocznych 
doŜynek – Radzie Sołeckiej w Pęplinie, Ochotniczej StraŜy PoŜarnej                
w Pęplinie , Panu Wiesławowi Kurowskiemu, Panu Henrykowi                        
i Andrzejowi Dudka, Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Objeździe                      
i  w Zaleskich , Szkole Podstawowej w Objeździe oraz Gminnemu 
Ośrodkowi Kultury w Zaleskich.        
 

 
Ad. 4.     Interpelacje i zapytania. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 

 
Radny Wacław Laskowski 
- w związku z artykułem prasowym dotyczącym zmiany granic 
administracyjnych miasta Ustka i chęci niektórych  radnych 
miejskich przyłączenia do miasta terenów naleŜących do gminy Ustka. 
Jak to się ma do zawartego porozumienia o współpracy  z miastem 
Ustka. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
1. - uzupełnić wyrwy na drodze powiatowej w Niestkowie ( odcinek drogi 
wojewódzkiej w kierunku lasu) . 
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2. – na terenie prywatnym w Niestkowie , na końcu rowu , do którego 
spływa  woda z drogi jest duŜa wyrwa, która zagraŜa zniszczeniem 
sąsiedniej działki.  

 
Ad. 5.  W kolejnym punkcie porz ądku obrad Przewodnicz ący 

Rady Gminy przedstawił: 
 
 
 

- projekt uchwały  w sprawie zmian w bud Ŝecie Gminy Ustka 
na 2007 rok. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 
- w związku z tym, iŜ otrzymaliśmy dotację  w kwocie 5.395 zł                     
na przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu nastąpi autopoprawka            
w § 5 niniejszej uchwały. Po dokonanych zmianach budŜet Gminy 
Ustka na 2007 rok zamknie się kwotami : 
> dochody:     -  29.805.181 zł 
   w tym dotacje na zadania zlecone  -          3.593.304 zł 
> wydatki    -  30.109.613 zł 
   w tym dotacje na zadania zlecone  -          3.593.304 zł 
 
 
Wojciech śytko Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
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- otrzymaliśmy zmiany do budŜetu na rok 2007. W tych zmianach           
są obowiązujące załączniki, o których chciałbym porozmawiać.                    
 
Na początku roku Rada uchwaliła wieloletni program inwestycyjny                
na lata 2007/2009. W dokumencie tym  jest zapis – II etap drogi 
MoŜdŜanowo przyjęty do realizacji w 2009 roku. W terminie 
późniejszym otrzymaliśmy projekt uchwały, w którym załącznikiem                 
Nr 4 jest limit wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne                 
w latach 2007/2009,  w którym II etap drogi MoŜdŜanowo juŜ  nie 
istnieje. Natomiast weszły inwestycje, które zostały zaplanowane            
na lata późniejsze. Nie wiem dlaczego ta inwestycja wypadła                      
z realizacji. Stanowisko Rady sołeckiej i mieszkańców jest takie,                
Ŝe prosimy radnych o odrzucenie tego projektu uchwały ze względu          
na wcześniejszy zapis realizacji w 2009 roku   i przygotowania nowego 
projektu uchwały wskazującego termin wykonania II etapu drogi 
MoŜdŜanowo i przyjęcie takiej uchwały  na następnej Sesji. 
 
 
Bogdan Sikorski Sołtys wsi Grabno – Zimowiska 
- chciałbym ustosunkować się do wieloletniego planu inwestycyjnego. 
Chciałbym zaapelować o przyjrzenie się bardziej temu tematowi. 
Najpierw jest projekt , później załącznik wychodzi z błędami . Moje 
odczucie  jest, Ŝe sprawa ta jest traktowana niezbyt powaŜnie                  
np. budowa parkingu przy cmentarzu w Zimowiskach. Ktoś                       
to wprowadza i powiela, a to świadczy tylko o tym, jaką rangę                      
i znaczenie ma wieloletni plan inwestycyjny. Moje odczucie jest takie, 
Ŝe jest to traktowane zbyt lakonicznie. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy Ustka 
- sprawa dotycząca wieloletniego planu inwestycyjnego nie jest 
przedmiotem dzisiejszych obrad. Dzisiaj nie dyskutujemy nad tym 
tematem. Przyjdzie czas, to będziemy nad tym planem debatować. 
 

 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- prawdą jest, Ŝe w tym załączniku są pewne uwagi, które wynikają 
moŜe z takiego ogólnego opracowania. Wszyscy otrzymali załoŜenia                     
do wieloletniego planu inwestycyjnego  i to stanie się materiałem                  
do dyskusji. BudŜet i zmiany w budŜecie nie są związane zbyt mocno              
z tymi wszystkimi załącznikami , ale one muszą być,  aby budŜet              
się  w jakiś sposób zamknął. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- na dzień dzisiejszy, tak jak Pan Przewodniczący powiedział - 
wieloletni plan inwestycyjny, który otrzymaliście nie został jeszcze 
uchwalony i nie ma rangi Ŝadnego aktu. Jest to plan, nad którym my 
cały czas pracujemy. Musimy równieŜ pracować nad planem                    
do budŜetu na kolejne lata, który z mocy ustawy jest załącznikiem               
w postaci limitu wydatków  na wieloletnie programy inwestycyjne.   
Ten budŜet musi się nam zamknąć kwotą planowanych wydatków            
w stosunku do dochodów. Proszę zwrócić uwagę, Ŝe my tworząc 
wieloletni plan inwestycyjny chcemy ustalić waŜność zadań , które            
w pierwszej kolejności mają być zrealizowane. JeŜeli w 2009 roku          
nie będą zrealizowane jeszcze zadania z 2008 roku,  to w pierwszej 
kolejności będą realizowane właśnie one.  
W sprawie II etapu drogi MoŜdŜanowo – proszę wziąć pod uwagę to,           
Ŝe radni wyjeŜdŜają na wizje lokalne i dochodzi do róŜnych 
okoliczności, które wychodzą w miarę prowadzonych dyskusji, której 
rezultatem było to, Ŝe jeŜeli w danej  miejscowości nie ma kanalizacji , 
to tam drogi             nie będą wykonywane. 
W sprawie pomyłki zapisu , o którym wnosił Sołtys miejscowości 
Grabno  – to zwróciłam uwagę i juŜ na Komisjach , radni byli 
informowani o naniesieniu poprawki . Pan Przewodniczący                     
ma uchwałę   z prawidłowym zapisem nie „cmentarz”, a „kościół”. 
Technicznie nie było moŜliwe dostarczenie wszystkim Państwu 
poprawionych egzemplarzy. Po to wszyscy otrzymują  materiały,              
aby je korygować poniewaŜ , to sołtysi najlepiej znają swoje 
miejscowości i tylko przy ich zaangaŜowaniu powstaną najpełniejsze 
programy. 
 
 
W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr X/96/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 6                        
do niniejszego protokołu. 

 
- projekt uchwały w  sprawie  zmiany Uchwały Nr XX/214/2004  
Rady Gminy Ustka z dnia  27 pa ździernika 2004 roku                     
w sprawie zaliczenia dróg poło Ŝonych  na terenie Gminy 
Ustka do kategorii dróg gminnych, 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

  
  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr X/97/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 7           
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochron y                    
z drzewa uznanego za pomnik przyrody na terenie Gmi ny 
Ustka, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji              
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr X/98/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 8                    
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic                               
w miejscowo ści Grabno. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie zgodnie ze złoŜonym wnioskiem 

przez mieszkańców.  
 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr X/99/2007 stanowi ącą załącznik Nr 9                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  określenia tygodniowego 
obowi ązkowego wymiaru godzin zaj ęć  dla nauczycieli 
realizuj ących  w ramach stosunku pracy obowi ązki 
określone dla stanowisk o ró Ŝnym tygodniowym wymiarze 
godzin, psychologów i logopedów. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr X/100/2007 stanowi ącą załącznik Nr 10                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  wyposa Ŝenia w składniki 
majątku ruchomego Gminnego O środka Pomocy 
Społecznej w Ustce po podziale maj ątku Miejsko – 
Gminnego O środka Pomocy Społecznej w Ustce. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 
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Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr X/101/2007 stanowi ącą załącznik Nr 11                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie nawi ązania współpracy z Gmin ą 
Chybie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony projekt 
uchwały : 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr X/102/2007 stanowi ącą załącznik Nr 12                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do orze kania                      
w sądach powszechnych w Słupsku   na okres kadencji            
2008 – 2011. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy Ustka 
- zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur do Komisji 
Skrutacyjnej 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy  
- proponuję, by  skład Komisji Skrutacyjnej był w tym samym składzie, 
który był powołany do Zespołu do zaopiniowania kandydatów                        
na ławników  do sądów  powszechnych. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się z zapytaniem kolejno do radnych : Czesława 
Grzybowskiego, Henryka Dudki, Wiesława Kurowskiego czy wraŜają 
zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 
 

Zapytani Radni : Czesław Grzybowski, Henryk Dudka i Wiesław 
Kurowski kolejno wyrazili  zgodę na pracę w Komisji 
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Skrutacyjnej, a następnie wyznaczyli radnego Czesława 
Grzybowskiego   na Przewodniczącego Komisji. 

   
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej: 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
następuj ący  skład: 

 
 

Komisji Skrutacyjnej  
 

1. Czesław Grzybowski   - Przewodnicz ący Komisji 
2. Henryk Dudka   - Członek 
3. Wiesław Kurowski  - Członek 

 
 

Radny Andrzej Zawada 
- jeŜeli do Sądu Rejonowego jest 4 miejsca, a Zespół  opiniujący 
kandydatów wyłonił 3 zgłoszenia, które spełniają wszystkie wymogi              
to czy wystarczy, Ŝe jeden z kandydatów otrzyma 1 głos i  przechodzi 
dalej , czy nie. 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- kaŜda karta do głosowania, którą otrzymają radni zawiera regulamin              
i sposób głosowania. JeŜeli będą wówczas jakieś niejasności, to proszę 
pytać. 
 

 
Przeprowadzenie głosowania tajnego  na ławników do S ądu 
Okręgowego w Słupsku.  

 
 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego.  
 

Kolejno wyczytani z listy obecności radni przystąpili do głosowania. 
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Po zliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  Czesław 
Grzybowski odczytał Protokół Komisji z przeprowadzonego 
głosowania tajnego w sprawie  wyboru ławników do Sądu 
Okr ęgowego w Słupsku, który stanowi zał. Nr 13 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

Czesław Grzybowski 
- stwierdził, iŜ w wyniku głosowania tajnego Rada Gminy Ustka                    
w wyniku tajnego głosowania wybrała następujące osoby: 

 
I. Sąd Okr ęgowy: 
 
   1)  Jacek Czulak, 
   2)  ElŜbieta Walkowiak, 
   3)  Gabriela Leokadia Gaweł, 
 

 
Przeprowadzenie głosowania tajnego  na ławników                        
do Wydziału Pracy i Ubezpiecze ń Społecznych przy S ądzie 
Okręgowym w Słupsku.  

 
 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego.  
 

Kolejno wyczytani z listy obecności radni przystąpili do głosowania. 
 
 

Po zliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  Czesław 
Grzybowski  odczytał Protokół Komisji z przeprowadzonego 
głosowania tajnego w sprawie  wyboru ławników do Wydziału 
Pracy i Ubezpieczeń Społecznych przy Sądzie Okręgowym                     
w Słupsku, który stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
 

Czesław Grzybowski 
- stwierdził, iŜ w wyniku głosowania tajnego Rada Gminy Ustka                    
w wyniku tajnego głosowania wybrała następującą osobę: 
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II. Sąd Pracy i Ubezpieczeń Społecznych: 
 

1) Barbara Zając, 
Przeprowadzenie głosowania tajnego  na ławników do S ądu 
Rejonowego w Słupsku.  

 
 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania tajnego.  
 

Kolejno wyczytani z listy obecności radni   przystąpili do głosowania. 
 

 
Po zliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  Czesław 
Grzybowski  odczytał Protokół Komisji z przeprowadzonego 
głosowania tajnego w sprawie  wyboru ławników do Sądu 
Okr ęgowego w Słupsku, który stanowi zał. Nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

Czesław Grzybowski 
- stwierdził, iŜ w wyniku głosowania tajnego Rada Gminy Ustka                    
w wyniku tajnego głosowania wybrała następujące osoby: 

 
III. S ąd Rejonowy: 
 

1) Bernarda Łucja Lachowska, 
2) Ryszard Franciszek Bandura 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

  

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr X/103/2007 stanowi ącą załącznik Nr 16                         
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
Międzygminnego pomi ędzy Gmin ą Miasto Ustka, a Gmina 
Ustka w sprawie nadania obszarowi Gminy Ustka   i G miny 
Miasto Ustka statusu uzdrowiska. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania               
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr X/104/2007 stanowi ącą załącznik Nr 17                       
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 6. Informacja o realizacji miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 
 
  

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
 - wszyscy radni otrzymali informację o realizacji planów 

zagospodarowania przestrzennego. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Przewodnicząca Komisji Oświaty… Jolanta Kostka  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  przyj ęła 
w/w informacj ę zgodnie z zał. Nr 18 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 7.  Informacja o zło Ŝonych o świadczeniach maj ątkowych                 

za 2006 rok. 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- przedstawił informację z analizy oświadczeń majątkowych  
składanych przez radnych 30 dni od złoŜenia ślubowania oraz za 2006 
rok zgodnie  z zał. Nr 19 do niniejszego protokołu oraz informację              
o oświadczeniach majątkowych złoŜonych przez pracowników Urzędu, 
kierowników jednostek organizacyjnych za 2006 rok zgodnie z zał.          
Nr 20  do niniejszego protokołu. 
 
 
Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę w/w informacje. 

 
 
Ad. 8.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 

              Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt. 
 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Wacława Laskowskiego 
- w związku z artykułem prasowym dotyczącym zmiany granic 
administracyjnych miasta Ustka i chęci niektórych  radnych miejskich 
przyłączenia do miasta terenów naleŜących do gminy Ustka. Jak to się 
ma do zawartego porozumienia o współpracy  z miastem Ustka. 
 
Nie mam wpływu na to,  jakie interpelacje zgłaszają radni miasta 
Ustki. Do dzisiejszych materiałów na Sesję złoŜyłam propozycję 
stanowiska  Rady Gminy skierowaną do Urzędu Miasta Ustki.  Pan 
Przewodniczący w stosownym momencie podda pod głosowanie 
Radzie  propozycję tego stanowiska. Ja jako Wójt nie mam 
kompetencji, aby wypowiadać się w tym temacie poniewaŜ zmiana 
granic leŜy w kompetencji Rady Gminy. 
 
 
Odpowiedź na zapytanie radnego Bogdana śabińskiego 
1. - uzupełnić wyrwy na drodze powiatowej w Niestkowie ( odcinek drogi 
wojewódzkiej w kierunku lasu) . 
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2. – na terenie prywatnym w Niestkowie , na końcu rowu , do którego spływa  
woda z drogi jest duŜa wyrwa, która zagraŜa zniszczeniem sąsiedniej działki. 
 
Sprawa drogi powiatowej jest na bieŜąco załatwiana. W chwili 
obecnej trwa postępowanie . 
 
 

Ad. 9.     Wolne wnioski i informacje.  
  

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym od dnia od dnia  23 sierpnia 2007               
do dnia 04 października 2007 tj. : 

 
 

1. W  dniu 23-08-2007 wpłynęło wezwanie Pana / * wyłączenie jawności               
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu                     

na prywatność osoby/ do usunięcia naruszenia interesu  prawnego 
dokonanego uchwałą Rady Gminy Ustka Nr XXXIX/392/2006 Rady 
Gminy Ustka z dnia 20 października 2006 w sprawie  wyłączenia 
działki Nr 557  połoŜonej w obrębie Zaleskie z przeznaczeniem pod 
lokalizację elektrowni wiatrowych i zmianę przeznaczenia na działkę 
rolnicza w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. 
Niniejsze pismo  skierowałem na Komisje celem zajęcia stanowiska. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
- w tej sprawie chciałbym, by Rada zajęła stanowisko poniewaŜ muszę 
udzielić odpowiedzi.  Mam stanowiska poszczególnych Komisji Rady, 
które jednoznacznie opiniują, by sprawę pozostawić do rozpatrzenia 
przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku.. W związku                             
z powyŜszym poddaję pod głosowanie: 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie wezwania                    
do usuni ęcia naruszenia interesu prawnego dokonanego 
Uchwał ą Rady Gminy Ustka Nr XXXIX/392/2006 z dnia                 
20 października 2006 roku (Park Wiatrowy Nr 3                          
w miejscowo ści Zaleskie w gminie Ustka) 
 
> spraw ę pozostawi ć do rozpatrzenia przez Wojewódzki S ąd 
Administracyjny w Gda ńsku. 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła  
w/w stanowisko  zgodnie z zał. Nr 21 do niniejszego  
protokołu. 
 
 

2. W dniu 04-09-2007 wpłynęło pismo pracowników administracji                
i obsługi Szkoły Podstawowej w Charnowie  dotyczące ponownego 
rozpatrzenia Uchwały Nr IX/86/2007 Rady Gminy Ustka z dnia                  
24 sierpnia 2007 w sprawie określenia niektórych składników 
wynagradzania pracowników zatrudnionych w Szkole Podstawowej              
w Charnowie jako krzywdzącej , róŜnicującej i segregującej 
pracowników Gminy Ustka. 
Przedmiotowe pismo przekazałem na Komisje Rady celem zajęcia 
stanowiska. 

 
3.  W dniu 10-09-2007 wpłynęło pismo Stowarzyszenia Producentów              

i Dziennikarzy Radiowych dotyczące zakończonej VI edycji 
ogólnopolskiej kampanii profilaktycznej „Zachowaj Trzeźwy Umysł”. 
Wśród laureatów konkursów znaleźli się przedstawiciele Gminy Ustka: 
/ * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ ze SP w Zaleskich, Grupa 
świetlicowa ze świetlicy w Rowach , / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osób/. 
Pismo skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
4. W dniu 13-09-2007 wpłynęło pismo Dyrekcji Wojewódzkiego 

Szpitala Specjalistycznego w Słupsku w sprawie rozwaŜenia 
moŜliwości uwzględnienia w budŜecie Gminy Ustka na rok 2008 
środków finansowych z przeznaczeniem na częściowe pokrycie 
kosztów funkcjonowania Szkoły Rodzenia zlokalizowanej przy 
Oddziale PołoŜniczym w Ustce. 
Przedmiotowe pismo przekazałem na Komisje Rady celem zajęcia 
stanowiska. 

 
5. W dniu 14-09-2007 wpłynęło zawiadomienie z Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego , iŜ Uchwała Nr IX/95/2007 Rady Gminy Ustka                 
z dnia 24 sierpnia 2007 w sprawie ustalenia stawki procentowej 
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jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości                        
w związku z wydaniem decyzji o warunkach zabudowy, raŜąco narusza 
prawo  wnosząc  o  uchylenie uchwały. 
W dniu 20 września 2007 przesłałem  wyjaśnienia  Pani Wójt                  
w przedmiocie sprawy. 

 
6. W dniu 14-09-2007 wpłynęła Uchwała Nr 113/IV/2007 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia            
3 września 2007 w sprawie opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy 
Ustka informacji z wykonania budŜetu za I półrocze 2007 roku. 
Przedmiotową uchwałę skierowałem na Komisje Rady celem 
zapoznania. 

 
7. W dniu 14-09-2007 wpłynęło pismo Pani Skarbnik Gminy 

dotyczące załoŜeń do projektu budŜetu Gminy Ustka na 2008 rok. 
Przedmiotowe pismo przesłałem wszystkim radnym. 

 
8. W dniu 21-09-2007 wpłynęło pismo Państwa / * wyłączenie jawności                

na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu                     

na prywatność osób/  dotyczące sprawy przekazania Gminie odcinka 
głównego kolektora ściekowego  od działki Nr 161/1 do działki                 
Nr 162/7 w drodze gminnej działka   Nr 164. 
Niniejsze pismo skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
9. W dniu 2-10-2007 wpłynęło Sprawozdanie Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Objeździe za okres od stycznia do września 2007 r. 
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- w dniu 03 października 2007 r. wpłynęło pismo do Pani Wójt               
od Burmistrza Miasta Ustka w sprawie zmiany granic 
administracyjnych miasta Ustka. Nie było moŜliwości przekazania tego 
pisma na Komisje Rady . W związku z powyŜszym Pani Wójt 
skontaktowała się ze mną i poprosiłem o przygotowanie projektu 
stanowiska w tej sprawie . Niniejsze stanowisko jest wspólnie ze mną 
uzgodnione. W związku  z powyŜszym odczytam zaproponowane 
stanowisko, a Rada  się ustosunkuje . 
 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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Radny Henryk Tomaszewski 
- nie tak dawno podpisywaliśmy porozumienie z Miastem Ustka,                 
to powinniśmy się szanować. Z pisma tego wynika dyktat, ktoś chce 
nam wyrwać  pewien teren. Ja będę głosował „przeciw” zmianie granic                  
i proponuję przyjąć przedstawione stanowisko. 
 

 
Radny Andrzej Zawada 
- mam nadzieję, Ŝe po tym stanowisku temat ten zostanie zakończony. 
Natomiast, jeŜeli by do tego nie doszło , to naleŜy zająć ostre 
stanowisko w tej sprawie. Mam nadzieję, Ŝe odczytane stanowisko 
będzie przegłosowane jednogłośnie. 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- przedstawione stanowisko przez Pana Przewodniczącego mówi 
jednoznacznie, jakie zdanie w tej sprawie ma nasza Rada.  My mówimy 
„nie” . 
 
 
Radny Jacek Hadryś 
- mam nadzieję, Ŝe wystąpienie radnego miasta Ustka jest na poziomie 
„piersi Syrenki”. Wniosek ten, weźmy jako chwyt marketingowy, 
dobrze  współpracujmy  i  róbmy duŜo szumu koło siebie. 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- w sprawie wypowiedzi radnego Zawady – sam osobiście prosiłem 
Panią Wójt o stanowisko wywaŜone, by współpraca nasza z miastem                     
się układała. 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- ja myślę, Ŝe w dyskusji zwycięŜy rozwaga i zdrowy rozsądek. Zawsze        
w kaŜdym środowisku znajdzie się  ktoś, kto lubi błyszczeć. My              
nie mamy na to Ŝadnego wpływu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie niŜej 
wymienione stanowisko: 
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- Stanowisko Rady Gminy Ustka z dnia 05 pa ździernika 2007  
roku dotycz ące zmiany granic administracyjnych Gminy 
Ustka i Gminy Miasto Ustka. 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
w/w stanowisko zgodnie z zał. Nr 22 do niniejszego 
protokołu.  
 

 

     Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- odczytał treść pisma Pomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego 
zgodnie z zał. Nr 23 do niniejszego protokołu. 
 
 
Radny Wiesław Kurowski 
- poinformował, Ŝe Gminna Ochotnicza StraŜ PoŜarna zajęła III miejsce 
na zawodach powiatowych . 
 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- Pani Wójt przekazała następujące informacje: 
 
1. – na dzisiejszej Sesji za pomoc przy organizacji doŜynek 

podziękowania i list gratulacyjny powinien otrzymać równieŜ Sołtys 
wsi Duninowo oraz Koło Gospodyń Wiejskich w Duninowie.                  
Za nietakt z mojej strony przepraszam. 

 
2. -  dzisiaj Sołtysi otrzymali projekt załoŜeń do wieloletniego planu 

inwestycyjnego. Proszę o przeanalizowanie i dopisanie zadań, które 
moŜe nam umknęły , które były wcześniej zapisane, a teraz ich nie 
ma W tej sprawie spotkamy się przy udziale Sołtysów i Komisji 
BudŜetowej , gdzie zostaną pewne kwestie wyjaśnione, a zwłaszcza 
nazewnictwo niektórych zadań. 

 
3. – 12 października o 19 30 w Kościele Mariackim w Słupsku 

odbędzie się charytatywny koncert chórów młodzieŜowych                     
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i dziecięcych na rzecz słupskiego hospicjum , w którym to przebywa 
bardzo wiele osób z terenu gminy Ustka. JeŜeli moŜliwość 
zakupienia biletu  w kwocie 30 zł. , który jest „cegiełką” i stanowi 
wsparcie działalności hospicjum . Organizatorem zakupu biletów 
jest pracownik Urzędu, Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/.. 
 
Ad. 10.     Zakończenie obrad.  
 
 
 
 Wobec zrealizowania porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 

Gminy o godz. 11 45  zamknął X Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

 
 
 Protokołowała                 PRZEWODNICZĄCY RADY

     
 GraŜyna Frankiewicz          /-/    Waldemar Gąsiorski 
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